

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Orders No. 9 to 36 were called and postponed until the next sitting of the Senate.

Les articles nos 9 à 36 sont appelés et différés à la prochaine séance du Sénat.

The Honourable Senator MacDonald (*Halifax*) moved, seconded by the Honourable Senator Robertson:

L'honorable sénateur MacDonald (*Halifax*) propose, appuyé par l'honorable sénateur Robertson,

That the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce be authorized to examine the subject-matter of the Bill C-129, An Act to provide for the continuance of Air Canada under the Canada Business Corporations Act and for the issuance and sale of shares thereof to the public, in advance of the said Bill coming before the Senate or any matter relating thereto.

Que le Comité sénatorial permanent des banques et du commerce soit autorisé à étudier la teneur du Projet de loi C-129, Loi prévoyant la prorogation d'Air Canada sous le régime de la Loi sur les sociétés commerciales canadiennes ainsi que l'émission et la vente de ses actions au public, avant que ce projet de loi soit soumis au Sénat ou toute question s'y rattachant.

After debate,

Après débat,

The Honourable Senator Frith moved, seconded by the Honourable Senator Petten, that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

L'honorable sénateur Frith propose, appuyé par l'honorable sénateur Petten, que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Marshall:

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Marshall,

That the Senate do now adjourn.

Que le Sénat ajourne maintenant.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Changes in Membership of Committees

Pursuant to Rule 66(4), membership of Committees was amended as follows:

The name of the Honourable Senator Graham substituted for that of the Honourable Senator Hicks on the membership of the Standing Senate Committee on National Finance (*9th June 1988*).

The name of the Honourable Senator Olson substituted for that of the Honourable Senator McElman on the membership of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration (*9th June 1988*).

Modifications de la composition des comités

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

Le nom de l'honorable sénateur Graham substitué à celui de l'honorable sénateur Hicks sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent des finances nationales (*9 juin 1988*).

Le nom de l'honorable sénateur Olson substitué à celui de l'honorable sénateur McElman sur la liste des membres du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration (*9 juin 1988*).